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Abstract (en)
[origin: CA3155895A1] The invention relates to an apparatus for producing a locking ring on a closure cap for a container, which apparatus
comprises a stationary cutting knife with a cutting blade extending along a cutting path, the cutting profile of which cutting blade corresponds to a
slot geometry, to be created in a lateral surface of a closure cap blank, between a main part of the closure cap and the locking ring. Furthermore, the
apparatus comprises a transport device for transporting the closure cap blank along the cutting path, wherein the transport device has a supporting
mandrel for supporting the lateral surface of the closure cap blank such that the lateral surface is rolled over the cutting blade during a cutting
operation, wherein the supporting mandrel has a rotatable mount, with which it is mounted so as to be rotatable about an axis of rotation oriented
perpendicularly to the cutting path. The invention is distinguished by the fact that, in a supporting portion of the supporting mandrel, which is located
opposite the cutting blade during the cutting operation, a groove geometry is formed, which corresponds at least to the slot geometry to be created,
wherein the apparatus comprises a synchronization device by means of which a forward feed of the transport device along the cutting path is able
to be synchronized with a rotational movement of the supporting mandrel about the axis of rotation. The invention also relates to an arrangement
comprising such an apparatus and to a method to be carried out on such an arrangement.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Herstellen eines Sicherungsrings an einer Verschlusskappe für einen Behälter, welche ein stationäres
Schneidmesser mit einer sich entlang einer Schneidstrecke erstreckenden Schneidklinge umfasst, deren Schneidenverlauf einer in einem Mantel
eines Verschlusskappenrohlings zu erzeugenden Schlitzgeometrie zwischen einem Grundteil der Verschlusskappe und dem Sicherungsring
entspricht. Weiter umfasst die Vorrichtung eine Transporteinrichtung zum Transportieren des Verschlusskappenrohlings entlang der Schneidstrecke,
wobei die Transporteinrichtung einen Stützdorn zum Stützen des Mantels des Verschlusskappenrohlings aufweist, derart, dass der Mantel während
eines Schneidvorgangs auf der Schneidklinge abgewälzt wird, wobei der Stützdorn eine drehbare Lagerung aufweist, mit welcher er um eine
senkrecht zur Schneidstrecke orientierten Drehachse drehbar gelagert ist. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass in einem Stützabschnitt
des Stützdorns, welcher während des Schneidvorgangs der Schneidklinge gegenüberliegt, eine Nutgeometrie ausgebildet ist, welche wenigstens
der zu erzeugenden Schlitzgeometrie entspricht, wobei die Vorrichtung eine Synchronisationseinrichtung umfasst, mittels welcher ein Vorschub der
Transporteinrichtung entlang der Schneidstrecke mit einer Drehbewegung des Stützdorns um die Drehachse synchronisierbar ist. Die Erfindung
betrifft weiter ein Anordnung umfassend eine derartige Vorrichtung sowie ein Verfahren zur Ausführung auf einer derartigen Anordnung.
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